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1 

 

 Opening 

Nooren opent de vergadering. In verband met gasten bij de 

agendapunten 3.1.1 en 4.7. worden deze onderwerpen behandeld om 

resp. 11:00 uur en 11:15 uur. 

 

2 

 

 Verslag collegevergadering + actielijst 

Het verslag wordt met enkele wijzigingen en aanvullingen vastgesteld. De 

actielijst wordt geactualiseerd.  

 

3  Besluiten 

3.1.1 

 

 Kaderbrief 2024 

Het CvB bespreekt de Kaderbrief 2024 en neemt het voorgenomen besluit 

tot vaststelling met de volgende aandachtspunten: 

- een check op passage Op weg naar één HvA; past de omschrijving 

nog bij de huidige stand van zaken van het traject? Verzocht 

wordt om de passage zo bondig mogelijk te houden;  

- er mag sterker tot uitdrukking gebracht wordt deze kaderbrief 

een geactualiseerde versie betreft van de versie van vorig jaar. 

Deze opmerking ziet het CvB ook graag verwerkt in de 

aanbiedingsbrief aan de CMR; 

- verwerking laatste versies van het voorwoord. 

 

3.1.2 

 

 Kaderbrief 2024 - input faculteiten 

Het CvB neemt kennis van de geleverde input (zie ook agendapunt 3.1.1) 

en zal het reactiedocument toesturen aan de betrokken na bespreking in 

de dakpan CBO-BVO.  

 

4  Bespreken 

4.1.1 

 

 HvA-Rapportage Q1-2023 

Het CvB bespreekt de HvA-rapportage Q1-2023, ook in relatie tot de 
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voorbereiding van de PBO-gesprekken. De rapportage wordt vastgesteld 

en doorgeleid naar de RvT-auditcommissie, de commissie F&R van de 

CMR en ter kennisname naar het CBO. 

 

Specifiek wordt uitgelicht om aandacht te hebben voor de financiële 

prognoses bij de volgende eenheden: FOO, FBE, FDMCI en Bestuursstaf.  

 

4.1.2 

 

 Inkijkje voorbereiding PBO 

Het CvB bespreekt de voorbereiding van de PBO-gesprekken en geeft 

enkele (aanvullende) onderwerpen/focuspunten mee t.b.v. de agenda: 

- bij Kwaliteit van de Basis: de sturingsvraag en reflectie decanen op 

de uitkomsten en benodigde opvolging; 

- N.a.v. HR-monitor: aandacht voor verzuim en PNID waar 

overschrijding aan de orde is; 

- N.a.v. NSE-resultaten: met faculteiten het gesprek aangaan over 

bijzonderheden, hun reflectie en eventuele verbeteracties. 

 

Voorts spreekt het CvB af na de PBO’s, maar vóór Q2-rapportage (einde 

zomer) een duidingssessie te organiseren (met o.a. Hagemeijer, Verboon 

en El Gargouri) om te spreken over de reflecties vanuit de faculteiten op 

Kwaliteit van de Basis en de hoofdpunten (rode draden) uit de PBO-

gesprekken. Op basis van die sessie is het belangrijk te bezinnen welke 

acties nodig zijn bij afwijking van de norm. Het gesprek over de 

normstelling volgt volgend jaar. 

 

4.2 

 

 HR monitor Q1 

Het CvB bespreekt de HR-monitor Q1-2023 en stelt deze vast. 

 

4.3 

 

 Rapportage Gezondheidscampus Q1-2023 

Het CvB neemt kennis van de rapportage Gezondheidscampus Q1-2023 

en stelt deze vast. 

 

4.4 

 

 Rapportage Interne beheersing Q1-2023 

Het CvB bespreekt de rapportage en stelt deze vast met de wijziging dat 

in de bestuurlijke reactie wordt opgenomen dat de belangrijkste 

aandachtspunten worden onderschreven en dat het CvB ziet dat aan de 

opvolging wordt gewerkt. De rapportage wordt aan de auditcommissie 

van de RvT aangeboden.  

 

4.5 

 

 Controleplan 2024 

Het CvB bespreekt het Controleplan 2024 t.b.v. de uit te voeren 

accountantscontrole jaarrekening 2023. Het controleplan wordt ter 
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bespreking doorgeleid naar de RvT-auditcommissie van 14 juni en de 

plenaire RvT-vergadering van 12 juli. De accountant zal in de 

auditcommissie een toelichting geven. 

 

In de bespreking van het CvB wordt specifiek stilgestaan bij de ambitie 

om een volgende stap te maken in de duurzaamheidsverslaggeving op 

basis van de EU Taxonomy. Verslaglegging op basis van die richtlijnen is 

vooralsnog niet verplicht; de HvA ambieert hierin een voortrekkersrol te 

nemen. 

 

4.6 

 

 PWC-rapport Quality Assurance SAP/4Hana 

Het CvB bespreekt de documenten aangeleverd t.b.v. het 

voortgangsbeeld project SAP Klaar voor de toekomst. In dat project wordt 

toegewerkt naar een update van de huidige SAP-omgeving naar de SAP 

S/4HANA-omgeving. Uit de QA-rapportage volgt in hoofdzaak een 

positief beeld. Wel beschouwt PWC de aanpak als voorzichtig; van de 

nieuwe mogelijkheden wordt nog weinig gebruik gemaakt. Hierover 

merkt Reuling op dat dit een waardevolle constatering is, maar dat nu 

bewust is gekozen voor een compacte scope waarin zo kaal mogelijk 

wordt gemigreerd. Daarna volgt een roadmap voor doorontwikkeling.  

Het CvB verzoekt deze redeneerlijn onderdeel te maken van de oplegger 

(bijlage A) en de nota besluitvorming en stelt de rapportages met die 

wijzigingen – in afstemming tussen vicevoorzitter en directeur FP&C - 

vast. 

 

4.7 

 

 Midterm review instellingstoets kwaliteitszorg 2023 - plan van aanpak 

In aanwezigheid van Verboon en Thomas bespreekt het CvB het plan van 

aanpak voor de Midtermreview Instellingstoets Kwaliteitszorg 2023 en 

stelt deze vast. 

 

In het gesprek focust de vergadering zich op de initiële verbinding van 

het plan van aanpak met een cultuuranalyse die voorgesteld werd om 

opvolging te geven aan één van de aanbevelingen uit voorlopende ITK-

procedures. De verbinding zou kunnen impliceren dat in voorliggende 

periode geen opvolging is gegeven aan die aanbeveling; die schijn wil 

men voorkomen. Om die reden zal het verzoek tot de cultuuranalyse later 

terugkomen op de CvB-agenda. Hiertoe worden de indieners verzocht 

verbinding te houden met de activiteiten die reeds zijn ondernomen om 

tegemoet te komen aan de aanbeveling én de afdeling Audit bij het 

onderzoek te betrekken. De overview over de audit-rapportages en de 

activiteiten van de afdeling audit waar specifiek is gekeken naar de relatie 

beleid – uitvoering worden in dit kader als relevant aangeduid. 
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5 

 

 Mededelingen 

1. Op 1 juni is de uitslag van de medezeggenschapsverkiezing 

bekend gemaakt. (bijlage) 

2. Aanbesteding mobiliteitskaart - samen met de UvA loopt de 

aanbesteding voor een duurzame mobiliteitskaart. De 

aanbesteding is niet voor 2024 afgerond. Dit betekent dat we 

voornemens zijn om in 2024 vooralsnog de huidige kaart te 

handhaven tot de nieuwe kaart gekozen en geïmplementeerd 

wordt. Een instemmingsaanvraag aan de CMR wordt voorbereid. 

3. Het op 16 mei vastgestelde plan voor “Op weg naar één HvA” om 

te komen tot een plan van aanpak voor het optimaliseren van de 

besturing is sinds die tijd verder ontwikkeld. Na bespreking in het 

Centraal Bestuurlijk Overleg wordt er nu gewerkt aan een 

vernieuwde versie. Daarnaast was in de vastgestelde versie nog 

wel de vraag of en hoe het concept advies van SeederdeBoer van 

20 maart goed verweven kon worden. Advies is om de uitwerking 

die 16 mei is vastgesteld in te trekken en de uitwerking die nu 

wordt gedaan in het CvB vast te stellen. 

4. Nooren deelt mee dat de contractering voor het 

begeleidingstraject bij Studentenzaken (SZ) is gedaan. In opdracht 

van het CvB zal de Transformatiefabriek bij SZ de problematiek bij 

het team studentendecanen gaan begeleiden, Marjolijn Kaak zal 

hun directe gesprekspartner zijn en ze rapporteren aan Nooren. 

De kosten (net onder de 50 K in deze fase) worden bij SZ geboekt, 

zijn onvoorzien en worden indien nodig verwerkt als toegestane 

budgetoverschrijding. FP&C kan met deze mededeling in het CvB 

met de controller van SZ de toekenning ook administratief 

verwerken. 

5. Op 30 mei heeft het CvB deelgenomen aan de CMR-CVB 

vergadering waar is gesproken over studentenwelzijn, het 

instemmingsverzoek leidinggeven aan docententeams en het 

instemmingsverzoek Venture Center. 

6. Op 30 mei waren Meijer en Nooren aanwezig bij het 

openingsdiner van de U!REKA Connects conferentie en op 31 mei 

hebben zij bijgedragen aan de officiële opening in het Jacoba 

Mulderhuis. De conferentie vond plaats van 30 mei t/m 1 juni. 

7. Op 31 mei heeft Nooren deelgenomen aan de initiatiefgroep SER-

LLO waar is gesproken over: voortgang LLO-katalysator en de 

voortgang actie-agenda LLO. 
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8. Op 31 mei heeft Nooren deelgenomen aan de Taskforce 

Lerarentekort Amsterdam. Er is gesproken over de inhoud van de 

nieuwe lerarenagenda daarnaast is er gereflecteerd op de 

organisatie en de wijze van samenwerken in de toekomst. 

9. Op 31 mei was Meijer aanwezig bij het officieel samenvoegen van 

Amsterdam AI en Smart Health Amsterdam. Het 

samenwerkingsverband gaat verder als Amsterdam AI. 

10. Op 1 juni was Nooren aanwezig bij de kennisuitwisseling tussen 

Windesheim en de Hogeschool van Amsterdam dat plaatsvond in 

het Muller Lulofhuis. De uitwisselingsbijeenkomst had als doel om 

inspiratie op te doen, met elkaar uit te wisselen en samen te 

werken op het thema Diversiteit en Inclusie. 

11. Op 1 juni was Nooren aanwezig bij de uitslag van de 

medezeggenschapsverkiezingen. 

12. Op 1 juni heeft Reuling deelgenomen aan een sessie over een 

goed pensioen. De sessie is georganiseerd door de Amsterdamse 

Hogeschool van de Kunsten, de Gemeente Amsterdam, de 

Hogeschool van Amsterdam en pensioenfonds ABP. De sessie 

heeft als doel om te ontdekken hoe pensioen er uit komt te zien 

voor 7 generaties en wat dit betekent voor het beleid van ABP. 

13. Op 2 juni heeft Reuling deelgenomen aan de inspirerende en 

energieke werksessie Verantwoordelijke Digitalisering vanuit de 

ambitietafel digitalisering. Verantwoorde digitalisering impliceert 

dat de HvA zich in haar overwegingen, keuzes en besluitvorming 

laat gidsen door bepaalde publieke waarden. In deze werksessie is 

doorgesproken over die publieke waarden als fundament voor het 

technologisch ontwerpproces en de eindgrebruiker die het dient. 

14. Op 2 juni heeft Reuling deelgenomen aan de HBO thematafel 

Energietransitie en Duurzaamheid waar is gesproken over 

kansrijke NGF voorstellen en nucleaire kennisopbouw. 

15. Op 5 juni heeft het CvB gedineerd met de Raad van Advies waar in 

aanwezigheid van Hans Wichers Schreur (VHB) is gesproken over 

de HvA als Campushogeschool. Aandacht ging onder meer uit 

naar het HvA-document Campus met Meerwaarde en het 

(concept) strategiedocument van de gemeente Amsterdam over 

Innovatiedistricten. 

16. Op 5 juni heeft Meijer deelgenomen aan het rectorenoverleg VU-

HvA waar is gesproken over het ambitieraamwerk een passende 

leerroute voor iedere student. 
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7  Bestuurlijke overleggen 

7.1 

 

 CBO d.d. 7 juni 

CBO-agenda + bijlagen die direct behandeld worden in CvB: 

- Op weg naar één HvA - doelen en prioritering 

- Studeren en werken op de campus 

Geen opmerkingen.  

 

7.2 

 

 BVO d.d. 7 juni 

Geen opmerkingen.  

7.3 

 

 VH Algemene vergadering d.d. 8 juni (nazending) 

Geen opmerkingen.  

7.4 

 

 Bestuurlijk overleg Cyberveiligheid d.d. 12 juni 

Geen opmerkingen. 

7.5 

 

 Onderwijs- en onderzoeksraad d.d. 12 juni 

Geen opmerkingen.  

7.6 

 

 BO R6 - agenda en bijlage 5 

Niet behandeld tijdens de vergadering. 

7.7 

 

 RvT governance en remuneratiecommissie d.d. 28 juni - concept agenda 

Geen opmerkingen. 

 

8 

 

 Uitnodigingenlijst 

Geen opmerkingen.  

 

9 

 

 Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. De vergadering wordt 

om 11:50 gesloten.  

 

10 

 

 TKN 

Het CvB neemt kennis van: 

10.1  TKN: timetable HvA 

10.2 

 

 Afbouwplan tweedegraads lerarenopleidingen Algemene Economie en 

Bedrijfseconomie Faculteit 

Conform afspraak in besluit juli 2022 heeft FOO in april het afbouwplan 

tweedegraads lerarenopleidingen Algemene Economie en 

Bedrijfseconomie opgeleverd. Dit leidt niet tot nadere vragen en zal tkn 

ook worden aangeboden aan het CBO. 

 

 


